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Coma - sovellusprojektin viikkopalaveri 
 
Aika: Keskiviikko 21.4 klo12.18-13.43  
Paikka: Projektitilan kokoustila Ag C223.1 
 
Esityslista 
 

1. Kokouksen avaus 
2. Esityslistan hyväksyminen 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 
4. Ajankäyttöraporttien esittely 
5. Projektin tilanne 
6. Sovellussuunnitelman hyväksyminen 
7. Testaussuunnitelman läpikäynti 
8. Muut esille tulevat asiat 
9. Osallistujien seuraavat tehtävät 
10. Seuraava kokouksen ajan ja paikan sopiminen 
11. Kokouksen päättäminen 

 
Läsnä :  

• Hanna Alm, puheenjohtaja 
• Kari Arkko, sihteeri 
• Markus Inkeroinen 
• Kirsi Majava 
• Pentti Nakari 
• Lassi Paavolainen 
• Tero Toivonen 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Hanna Alm avasi kokouksen kello 12.18. 

2. Esityslistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksyttiin ilman muutoksia. 

3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 

Edellisen kokouksen (7.4.2004) sihteeri Pentti Nakari kävi edellisen 
kokouksen pöytäkirjan läpi. Markus Inkeroinen huomautti, että pöytäkirjan 
voisi käydä tarkemmin läpi. Pöytäkirja hyväksyttiin. 

4. Ajankäyttöraporttien esittely 
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Projektiryhmä esitteli ajankäyttöraporttinsa. Lassi Paavolainen ja Kari Arkko 
olivat kirjoittaneet sovellussuunnitelmaa ja ohjelmoineet sovellusta. Hanna 
Alm oli kirjoittanut sovellussuunnitelmaa ja testaussuunnitelmaa. Pentti Nakari 
oli jatkanut parserin toteutusta ja testausta. Lisäksi Projektiryhmä oli 
osallistunut käytettävyyskoulutukseen. Markus Inkeroinen ja Tero Toivonen 
olivat lukeneet sovellussuunnitelman.  

5. Projektin tilanne 

Kari Arkko kävi läpi projektin tilanteen. Suunnittelu on pääosin valmis, 
ainoastaan testaussuunnitelma on vielä kesken. Käyttöliittymästä 
aihealueiden, sessiotyyppien, levyjen ja levyjaon hallinta toimivat osittain tällä 
hetkellä. Käyttöliittymän toteutus vie vielä noin 50 tuntia, jonka jälkeen 
toiminnallisuus oikeilla syötteillä on valmis. Generoiva sovelluksen 
toteutukseen kuluu vielä noin 30 tuntia. Parserisovellus valmistuu sen jälkeen 
kun lopullinen aineisto saadaan. Tämän jälkeen toteutukseen menee noin 20 
tuntia. Parserisovellus toimii vanhalla testiaineistolla. Tietokanta on valmis. 
Tietokantaan saattaa tulla toteutuksen aikana muutoksia. Jaana on tehnyt 
sivujen mallit ja tuo meille sivuista tarvittavat osat CD-ROM:lla. Testausta on 
suoritettu moduulien ja skriptien osalta sitä mukaa kun niitä on tehty. 
Testaajana on ollut tekijä. Testaukseen on varattu noin 100 tuntia, mikä on 
vähän verrattuna testitapauksiin. Raportointiin on varattu noin 100 tuntia ja 
raportointi aloitetaan vajaan kahden viikon päästä. 
Projektin ensisijainen tavoite kokoomajulkaisu tulee toteutumaan, mutta 
konfesessi-sovelluksen käyttöliittymästä joudutaan ehkä tinkimään. Testausta 
ei ehditä tekemään perusteellisesti. 

6. Sovellussuunnitelman hyväksyminen 

Hanna Alm kävi läpi sovellussuunnitelmaa. Sovellussuunnitelma hyväksyttiin 
kokouksessa tulleilla muutoksilla. 
Muutokset: 

- Yritetään parantaa kuvan 1 laatua 
- Luvussa 3.2 tehtävä sana korvataan ratkaisu sanalla 
- Kuvaan 3 viittaus tekstissä 
- Suhteeseen 13 lisäys vain ulkoisilla sessiotyypeillä on järjestelijä 
- 6.1 lukuun termit englanniksi 
- Kuvasta 4 poistetaan you can 
- Kuvan 5 aihealueen lajittelu painikkeet kuvaaviksi 
- Kuva 6 oikeinkirjoitus 
- Lisätään sovellussuunnitelmaan miten ilmoitetaan jos selattava 

artikkeli toisella levyllä 
- Kuvan 12 listaus painikkeet kuvaaviksi 
- Luvun 7  luodaan image(t) 
- Lukuun 7.2.2. huomautus ECCOMAS-konferenssista 

Päätökset: 
- Hyväksyttiin sovellussuunnitelma muutoksilla. 
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7. Testaussuunnitelman läpikäynti 

Hanna Alm kävi läpi testaussuunnitelman. Markus Inkeroinen huomautti 
dokumentin tarkoitus tulisi kertoa luvussa 1. Dokumentissa pitäisi olla myös 
tarkka kuvaus laitteistosta, jolla testaus suoritetaan, luvussa 5. 
Testausympäristö olisi näin mahdollista rakentaa uudelleen myöhemmin ja 
testaus olisi toistettavissa. Hanna Alm kysyi tietokannan testauksesta, johon 
Tero Toivonen vastasi että tietokannasta voisi testata tietokantaan lisäyksen 
ja poiston. Testauksessa tärkeintä on kokoomajulkaisun toimivuuden 
toteaminen. 
Päätökset: 

- Kirjataan dokumentin tarkoitus 
- Laitteiston tarkka kuvaus 
- Testauksen tärkein tavoite on kokoomajulkaisun toimivuuden 

toteaminen 

8. Muut esille tulevat asiat 

Kirsi Majava kertoi, että artikkeleiden koko on rajattu 10 MB. Käyttöliittymän 
toteutuksessa pääpaino on kokoomajulkaisulle tulevien tietojen hallinnassa. 
Käyttäjien hallinta jätetään jatkokehitykseen. Markus Inkeroinen kertoi 
tulevasta loppuesittelystä. Loppuesittelyssä on aikaa korkeintaan 30 min, 
josta Projektiryhmälle korkeintaan 20 min ja yleisön kysymyksille, tilaajan, 
teknisen ohjaajan ja vastaavan ohjaajan kommenteille on korkeintaan 10 min. 
Markus Inkeroinen kysyi oliko Tilaaja valmis kirjoittamaan projektiarvioinnin ja 
projektitodistukset. Kirsi Majava sanoi, että nämä onnistuu. 
Päätökset: 

- Käyttäjien hallinta jatkokehitykseen 

9. Osallistujien seuraavat tehtävät 

Projektiryhmä: 
- Sovellussuunnitelmaan korjausten teko. 
- Testaussuunnitelman jatkaminen. 
- Toteutuksen jatkaminen. 
- Opponointiin valmistautuminen. 

10. Seuraavan kokouksen ajan ja paikan sopiminen 

Seuraava kokous päätettiin pitää 28.4.2004 kello 12.15 projektitilojen 
kokoustilassa AgC223.1. 

11. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja Hanna Alm päätti kokouksen kello 13.43. 
 


